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Møte om arealplan og tilkomst til sjø 

Tid:  22. Februar 2010, kl 17:00 

Stad:  SKK naust 

Tilstades: Rune Berge, Bjørn Odden, Guttorm Kleppe og Marius Dalin 

Skrivar: Guttorm Kleppe 

 

1. Rekkefølgje bestemelse 

a. Passe på at arbeid på kai ikkje bør starte før SKK er sikra tilgang til sjø. 

b. Forklare tapet det er for SKK og misse stranda. 

2. Finansiering av flytebrygge og trapp 

a. Kven skal finansiere sjøtilgang for SKK. 

3. Besluttningstakande møte 

a. I møte med kommune, gjere avtale om besluttningstakande møte. 

4. Aukande støvproblem 

a. Moglegheit for finansiering av tetting av naust, møt støv. 

5. Realitetsorientering i høve kostnad 

a. Bygging av flytebrygge og trapp, er ein stor kost for SKK. Men vill vere lite i høve til 

utbygging av ei industrikai. 

b. Med dei midlar som SKK har, vill ikkje SKK kunne klare og finansiere ein ny tilkomst til 

sjø. 

c. SKK medlemar er stert avhengige av moglegheit til og kunne kome ut og padle ved 

naust. 

6. Støyvoll og skjerming 

a. Når det blir bygd kai, så bør det ordnast ein voll og beplantning. Noko som det har 

vore gjort litt lite med. 

b. SKK ser med skepsis på at Kolo veidekke dumpar dårleg asfalt møt sjø. Og det at det 

har vore lekasjar av olje. 

7. Byggemelding av flyttebrygge og trapp 

a. Om kommune kan vere behjelpelige med og byggemelde for SKK. 

8. Flyttebrygge tilpassa rullestol 

a. Nemne moglegheitene for og kunne tilby, padling til dei som har bevegelsesheming. 


